

No. 67858

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 54558. **Peru and Food and Agriculture Organization of the United Nations**

Agreement between Peru and the Food and Agriculture Organization of the United Nations relating to project GCP/RLA/193/BRA: Support for National and Subregional Strategies for Food and Nutritional Security and Overcoming Poverty in Countries of Latin America and the Caribbean. Lima, 2 March 2015

Registration with the Secretariat of the United Nations: Peru, 30 June 2017

Done at New York on 14 July 2017

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 54558. **Pérou et Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture**

Accord entre le Pérou et l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture relatif au projet GCP/RLA/193/BRA: Soutien aux stratégies nationales et sous-régionales pour la sécurité alimentaire et nutritionnelle et pour vaincre la pauvreté dans les pays d'Amérique latine et des Caraïbes. Lima, 2 mars 2015

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Pérou, 30 juin 2017

Fait à New York le 14 juillet 2017

Pour le Secrétaire général